
BR-03.0012.1.4.5.2021 

Protokół Nr 44/2021 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

                                              Rady Miasta Krakowa 

                odbytego w dniu 10 maja 2021 roku 

 w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa  w trybie stacjonarno-zdalnym   

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 13.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji programu nakładkowego oraz 

planów na kolejne lata. 

2. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat programu budowy chodników. 

3. Omówienie  projektu uchwały w sprawie  Przyjęcia programu pn. „Podgórze dziś!” (druk 

nr  1765) celem wypracowania nowego modelu i projektu uchwały dla wszystkich 18 

Dzielnic Krakowa m.in. poprzez zwiększenie środków na zadania Dzielnic. 

4. Omówienie  projektu uchwały w sprawie  Przyjęcia programu pn. „Nasze Śródmieście” 

(druk nr 1839) celem przygotowania jednego spójnego programu dotyczącego wsparcia 

wszystkich 18 Dzielnic Krakowa. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

    

 

Ad.1  

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji programu nakładkowego 

oraz planów na kolejne lata. 

 

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji programu nakładkowego oraz 

planów na kolejne lata przedstawili Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa oraz 

Janina Pokrywa – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

W dyskusji udział wzięli: Michał Drewnicki, Łukasz Sęk, Józef Jałocha, Jacek Bednarz, Renata 

Kucharska, Michał Starobrat, Grzegorz Stawowy, Stanisław Moryc, Teodozja Maliszewska, 

Edward Porębski, Jakub Kosek, Piotr Moskała – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Andrzej Kulig, Janina Pokrywa oraz Z-ca 

Kierownika Działu Utrzymania Dróg ZDMK. 

 

Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat programu budowy chodników. 

 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat programu budowy chodników przedstawił 

Janusz Zagórski – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Sęk, Grzegorz Stawowy, Jacek Bednarz, Stanisław Moryc, 

Michał Starobrat, Jakub Kosek, Renata Kucharska, Andrzej Hawranek oraz Anna Moksa – 

Przewodnicząca Rady i Zarządu  Dzielnicy XIV. 

 



Punkty 3 i pkt.4 były omawiane wspólnie 

 

Omówienie  projektu uchwały w sprawie  Przyjęcia programu pn. „Podgórze dziś!” (druk 

nr  1765) celem wypracowania nowego modelu i projektu uchwały dla wszystkich 18 

Dzielnic Krakowa m.in. poprzez zwiększenie środków na zadania Dzielnic. 

Projekt uchwały przedstawił radny  Artur Buszek. 

Omówienie  projektu uchwały w sprawie  Przyjęcia programu pn. „Nasze Śródmieście” 

(druk nr 1839) celem przygotowania jednego spójnego programu dotyczącego wsparcia 

wszystkich 18 Dzielnic Krakowa. 

Projekt uchwały omówił radny Tomasz Daros. 

W dyskusji udział wzięli: Jakub Kosek, Michał Starobrat, Renata Kucharska, Marek Sobieraj, 

Andrzej Hawranek, Józef Jałocha, Jacek Bednarz, Łukasz Sęk, Stanisław Moryc, Jan Pietras, 

Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII, Szymon Toboła – 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XIII. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Artur Buszek i Tomasz Daros. 

 

 

Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą o  przesłanie ewentualnych uwag do programu 

nakładkowego  oraz programu budowy chodników do piątku 14 maja br. do godz.12.00. 

 

Ad.6 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 

          

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

16.30 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

 

   Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                              Jacek Bednarz 

    

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


